
Maak kennis met ons nieuw bestuur
Op 18 maart kozen onze leden een nieuw bestuur. De 23-jarige student rechtspraktijk Lowie Pierards werd verkozen tot 
voorzitter. Hij wordt bijgestaan door onze aftredende voorzitter Michel Herremans, die nu ondervoorzitter is. Het bestuur 
bestaat verder uit Michel Boyen (gemeenteraadslid), Annemie Humblet, Karen Vandenhoeck, Vanessa Vandevelde en 
Danny Van Passel. 

Het voltallige team zal de komende maanden 
hard werken om jullie vragen en opmerkingen 
alle aandacht te geven.

Lowie Pierards: “Ik heb drie jaar als bestuurslid 
gewerkt. Het voorzitterschap is een grote sprong. 
Ik zal niet uit het oog verliezen hoe ik op deze 
stoel gekomen ben. Alles wat N-VA Zoutleeuw 
me gedurende de voorbije jaren geleerd heeft zal 
me bijblijven. Ik ben heel dankbaar voor alles 
wat de fractie me bijgebracht heeft én voor het 
vertrouwen dat ik nu krijg.

Mijn ambitie is om N-VA Zoutleeuw verder te 
laten groeien en om in de volgende legislatuur 
mee aan het roer te zitten.”

Groot hart voor de N-VA
Lowie’s band met de N-VA gaat verder dan zijn lokaal engagement.  
Hij zal stage lopen in het Europees Parlement en hij is lid van de algemene  
raad van Jong N-VA en regiocoördinator van Jong N-VA Hageland. 

Lowie Pierards
Voorzitter

Geniet van het voorjaar!

Word lid van de N-VA
Bent u Vlaming in hart en nieren en schaart u zich achter 
onze standpunten? Dan bent u de persoon die we zoeken. 
Wilt u zich actief of minder actief engageren, laat het ons 
weten. Stuur een mailtje naar zoutleeuw@n-va.be.

Ons voltallig bestuur
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Veerkrachtige dorpen Getestreek
De Vlaamse Regering en de provincie Vlaams-Brabant 
tekenden samen de krijtlijnen uit voor een project over de 
toekomst van de Getestreek.

Zoutleeuw zal opgedeeld worden in drie dorpsbundels:

•  Kerndorp: Zoutleeuw centrum  
In het centrum wil men vooral inzetten op kleine woon-
eenheden. Gronden mogen er nog verkaveld worden.

•  Landelijke dorpskernen: Budingen en Halle Booienhoven  
Een verdichting is nog mogelijk, maar dat is gebonden 
aan strikte regels. Het landelijke karakter moet behouden 
blijven en appartementen worden geweerd.

•  Woongebieden buiten de kern: Helen, Helen-Bos,  
Dormaal, De Ossenweg, Booienhoven, het gebied  
rond en langs Terhaegen en de Leenhaag 
Verkavelen of het opdelen van een woning is niet meer 
toegelaten.

In die drie dorpsbundels is vastgelegd welke mogelijkheden 
tot bouwen er zijn en hoe we moeten omgaan met mobiliteit, 
voorzieningen, ontharding , … N-VA Zoutleeuw kan zich 
vinden in de voorgestelde toekomstvisie. Maar we vinden 
dat de weg daarnaartoe veel praktijkgerichter kan. Daarom 
keurden we het ontwerp niet goed.

Meldingen en klachten
Het is mogelijk om via de website van de gemeente meldingen te maken 
en klacht in te dienen. Er zijn verschillende meldingsformulieren ter 
beschikking waardoor dat vlot gaat. Na je melding krijg je bericht dat de 
melding of klacht ontvangen werd, maar dan stopt het. Er wordt zelden 
of nooit gevolg gegeven aan de meldingen en klachten.

De N-VA heeft het probleem al  
verschillende keren aangekaart,  
maar het is en blijft een werkpunt.  
De burgemeester en de nieuwe schepen 
Raf Lambeets beloofden ons een  
verbetering op korte termijn.

Wordt (hopelijk) vervolgd!

Paaltjes voor een veilige  
schoolomgeving in Budingen
Aan De Born in Budingen, tegenover de school, 
nemen veel bestuurders het niet zo nauw met de 
verkeersregels. Dikwijls worden de wachtende 
auto’s aan de rechterkant voorbijgestoken over 
het fiets- en voetpad. Daardoor ontstaat er voor 
de zwakke weggebruikers een levensgevaarlijke 
situatie. Om dat gedrag tegen te gaan, hebben we 
gevraagd om paaltjes te plaatsen. Die verhinderen 
dat auto’s over het fiets- en voetpad rijden.

Ons voorstel werd aanvaard en de nodige werken 
zullen uitgevoerd worden.

Opvang vluchtelingen
Oekraïners op de vlucht
De oorlog in Oekraïne raakt ons allen. Om de Oekraïense vluchtelingen opvang te bieden heeft de Europese Unie de richtlijn 
‘tijdelijke bescherming’ geactiveerd. Daardoor komen ze niet in een asielprocedure terecht. De lokale besturen spelen daarin een 
centrale rol. De opvang van vluchtelingen mag niet aan willekeur onderhevig zijn en de registratie van wie waar opgevangen 
wordt is cruciaal.

Wat doet Zoutleeuw?
We vroegen het bestuur naar de situatie in Zoutleeuw. Volgende initiatieven werden genomen:

•  De oprichting van een crisiscel die bestaat uit het OCMW, de dienst Welzijn, de burgemeester, de eerste schepen en de voor-
zitter van het bijzonder comité voor de sociale dienst. Die komen op regelmatige tijdstippen samen en gaan in overleg met de 
crisiscellen van de omliggende gemeenten.

•  Een oproep voor opvang van vluchtelingen. Dertig gezinnen hebben zich aangemeld. De personen die een opvangplaats ter 
beschikking stellen, worden gescreend door de dienst Welzijn. Na een positief advies volgt er een woontechnische controle om 
te zien of de opvangplaats voldoet aan de minimumeisen. 

•  Collectieve opvang door de gemeente.

•  Vluchtelingen kunnen een aanvraag doen voor een leefloon waarmee ze eventuele huurkosten kunnen dragen. 

Zoutleeuw heeft een voor Oekraïne!

zoutleeuw@n-va.be
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Vechten tegen VERVUILING,  
hoe doen we dat?

Ontdek je plekje
De pandemie heeft voor iedereen heel wat roet in het eten ge-
gooid. Anderzijds heeft corona ervoor gezorgd dat we meer oog 
kregen voor onze nabije omgeving. We zijn massaal beginnen 
wandelen in eigen streek. Letterlijk stap na stap ontdekten we 
hoe mooi onze gemeente is en hoeveel natuurpracht we binnen 
handbereik hebben. De Zoutleeuwenaars ontdekten Zoutleeuw.

We konden niet anders dan ons te ontspannen en ons op te laden 
in onze eigen omgeving. Naar de zonsondergang kijken in het 
park aan het OCMW of genieten van een wandeling of een  
fietstocht van Zoutleeuw naar Budingen of van Dormaal naar 
Het Vinne: het werd plots belangrijk en vanzelfsprekend. 

Meer wandelaars = meer afval
Nu we stilaan terugkeren naar ons leven van voor de pandemie 
blijven we massaal wandelen. We hebben de natuur ontdekt en 
we snakken ernaar om buiten te zijn. Maar dat heeft niet enkel 
positieve gevolgen. Meer wandelaars betekent helaas ook meer 
afval. En dat zie je wanneer je gaat wandelen of fietsen. Onze 
omgeving wordt niet alleen ontsierd door ‘klassiekers’ zoals 
sigarettenpeuken, hondendrollen en lege blikjes van frisdrank, 
maar sinds kort ‘groeien’ er ook mondmaskers en plastieken 
handschoenen in onze bossen, weiden en velden. Het moet niet 
gezegd worden dat zo’n afval niet biologisch afbreekbaar is en 
dat het een gevaar is voor onze planten en dieren.

Hoe lossen we dat op?
Eerst en vooral moeten we inzetten op bewustmaking. We  
beginnen daarmee best bij de jonge generaties. We moeten  
onze kinderen van kleins af aan leren dat afval thuishoort in 
de vuilbak, en nergens anders. Het opvoeden van de jeugd met 
respect voor onze natuur is van groot belang voor de toekomst 
van onze planeet.

Verder is het belangrijk dat er voldoende vuilnisbakken zijn én 
dat die tijdig leeggemaakt worden. Bijkomende vuilnisbakken en 
zuiltjes voor hondenpoep langs onze talrijke wandelpaden zijn 
geen overbodige luxe.

De N-VA wil dat de containerparken en de diensten om groot 
afval aan huis op te halen gemakkelijker toegankelijk zijn. Zo 
kunnen we voorkomen dat mensen hun oude matras in het bos 
dumpen en hun vuilzakken in de rivier gooien. De sluikstorters 
dat die wél doen, moeten sneller en strenger bestraft worden.

Opruimacties zoals die onlangs georganiseerd werden in  
onze gemeente zijn zeker waardevol. Maar we mogen niet alle 
verantwoordelijkheid bij vrijwilligers leggen om onze omgeving 
aangenaam te houden.

Zoutleeuw doet wel inspanningen, maar N-VA Zoutleeuw is 
ervan overtuigd dat het beter kan.

www.n-va.be/zoutleeuw
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